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Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Rogán Antal Miniszterelnöki Kabinetirodát vezető Miniszter Úrhoz:

,,Hol tart a szálláshely-szolgáltatási tevékenység törvényi keretszabályozása
kialakításának folyamata?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Még 2017 tavaszán több írásbeli kérdéssel fordultam az akkor illetékes miniszterhez (K/14637,
K/14638, K/14639), az AirBnB szálláshely-szolgáltatás hazai törvényi szabályozását sürgetve.
A miniszter nevében akkor válaszoló Dr. Fónagy János szerint ,,a Magyar Turisztikai Ügynökség
Zrt. turizmussal és vendéglátással kapcsolatos egyesfeladatainak meghatározásáról szóló 61/2017.
(ill. 20.) Karm. rendelet 4 . § (1) bekezdés a) pontja értelmében a turisztikai ügynökség tesz
javaslatot a turizmusértfelelős miniszternek a szálláshelyszolgáltatást érintő szabályozásra".
Fónagy úr arról is tájékoztatott, hogy ,,a megosztáson alapuló gazdaság keretében (új üzleti modell
szerint) működő turisztikai szolgáltatások vizsgálatát az önkormányzatok és szakmai szervezetek
bevonásával végzi a MTÜ Zrt. A munka során elemzik más európai városok gyakorlatát és
.figyelembe veszik az Európai Unió irányelveit. "

Az Ön miniszteri kinevezése óta szintén írásbeli kérdéssel fordultam Önhöz a témában (K/204.),
melyre válaszul tájékoztattak, hogy ha kell, a Kormány megteszi a szükséges lépéseket a fővárossal
egyetértésben.

Tisztelt Miniszter Úr!

A fentiek alapján a következő kérdéseim lennének:
Az elmúlt egy évben az MTÜ Zrt. mely önkormányzatokat és szakmai szervezeteket vonta
be az szálláshely-szolgáltatási környezet elemzési folyamatába?
Az MTÜ Zrt. az elmúlt egy évben milyen más európai városok gyakorlatát vizsgálta és
milyen idehaza is használható szabályozási gyakorlatot találtak az AirBnB kapcsán?
az elemzés eredményeképpen tett-e az MTÜ tett-e bármilyen szakmai javaslatot - ha igen,
milyen tartalommal - az AirBnB keretében végzett szálláshely-szolgáltatás átfogó
szabályozására?



Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2017. december 18.

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő


